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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Pål Jonson (M)

2023/24:586 Försvarsmaktens dialog med havsvindkraftsintressenter

I regeringens regleringsbrev till Försvarsmakten år 2022 fanns följande 
skrivning: ”Försvarsmakten ska fortsätta att utveckla förmågan till tidig dialog 
och samverkan med relevanta myndigheter och organisationer i planerings- och 
prövningsprocesser för förnybar energiproduktion.” I regleringsbrevet för 2023 
för samma myndighet var emellertid formuleringen borttagen av den då 
nytillträdda regeringen. Skrivningen finns inte heller med i regleringsbrevet för 
2024.

Behovet av utökad energiproduktion är stort, och det finns omfattande planer 
för utbyggd produktion av vindkraft till havs. Av aktörer pekas dialogen med 
Försvarsmakten ibland ut som utmanande. Att regeringen valt att stryka 
uppdraget ur regleringsbrevet väcker därför frågor kring regeringens intresse av 
att låta Försvarsmakten hjälpa snarare än stjälpa arbetet med utbyggd förnybar 
energiproduktion.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga försvarsminister Pål Jonson 
följande:

 

Vilka är regeringens skäl bakom beslutet att stryka ovannämnda formulering ur 
regleringsbrevet till Försvarsmakten?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-09
Besvaras senast
2024-02-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


